
PROTOKOLL nr 9 den 21/9 1959
vid sammanträde i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 79.
Investerings-förslag:
Diskuterades ett projekt att investera ett belopp på kr. 100.000:- 

i ett fastighetsköp i form av en ö i Stockholms norra skärgård. Köpare 
är hr Berglund, som i händelse av ett senare beslut i saken, skulle er
hålla beloppet såsom lån mot ränta, vilken senare skulle kunna tänkas 
utbytas mot att stamfastigheten på det förvärvade området överföres i 
Djurgårdens ägo.
För att närmare undersöka säkerheter för lånet och övriga förutsätt

ningar för att projektet skulle kunna tänkas genomförbart, bl.a. fråga 
om rätt att stycka området, utsågs av ÖS hrr Ingvar Norén och Bo Hedvall 
att tillsammans med idégivaren Sigge Bergh orientera sig i ärendet och 
därefter ge ÖS rapport med ledning av vilken ÖS har att fatta definitivt 
avgörande. Närvarande i samband med denna paragraf: S. Bergh och K. Lundberg.

§ 80.
Fäktning som ny DIF-gren:

I närvaro av disponent Herbert Wahlberg från Föreningen för Fäktkonstens 
Främjande (FFFF) diskuterades ett upptagande av fäktning på Djurgårdens 
program. Enligt H förelåg ett visst missnöje bland de yngre aktiva fäk
tarna inom FFFF, vilka förklarat sig intresserade bedriva sin sport inom 
DIF på egen bekostnad mot det att lokalfrågan kunde ordnas. Förslags
ställaren upplystes om att vissa möjligheter borde förefinnas, att det 
intill DIF:s träningslokaler belägna stora kaffe-rummet kanske kunde över
föras på föreningen. Ett omgående besök i detta rum gav HW anledning 
förklara lokalen som mycket lämplig för ändamålet, även ur tävlingssyn
punkt genom dess möjlighet att ge plats för publik. Beslöts med Stadion 
efterhöra möjligheterna att få disponera det aktuella rummet och i väntan 
härpå i princip förklara att Djurgårdens IF var positivt inställd till 
förslaget att på prov ta upp fäktning på sitt program.

§ 81.
Rapport från AIK-träff:

Dunér rapporterade från sammanträdet mellan DIF-AIK i fotbollssamman
hang. Från DIF:s sida hade AIK krävts på redovisning för matchen mot 
Botafogo, i vilken DIF enligt gällande avtal var medarrangör och berätti
gad till halvering av vinsten. Från AIK:s sida bestreds riktigheten av 
denna tolkning av överenskommelsen. I och med detta förklarade sig Djur
gården komma att anse AIK skyldig till avtalsbrott. I detta läge begärde 
AIK uppskov på en vecka och önskade övergå till övriga angelägenheter, 
något som DIF-delegerade dock ej ansåg sig kunna gå med på så länge frågan 
om Botafogo-affärerna ej klarats upp. Parterna skildes slutligen för att 
avvakta AIK:s ställningstagande, vilket utlovades till den 24/9/59.

§ 82.
Fotbollsstyrelsen:

Diskuterades de avsägelser och förändringar, som aviserats i fotbolls
sektionens styrelse, lagledar- och tränarfrågor etc. Ett förslag med Bo 
Finnhammar som kassör, Ola Edlund som lagledare och Åke Olsson som ny leda
mot i styrelsen samt Torsten Lindberg som tränare syntes ha sammanträdets 
gillande liksom en placering av H. Nord som rekryteringschef.
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§ 83.
Lån till boxning:

Beviljades boxningssektionen ett begärt lån på kr. 700:- att återbetalas 
senast den 25/10/59.

§ 84.
Fotbollsturnén:

Meddelades att den internationella fotbollsturnén t.v. ej kunnat spikas, 
enär bindande garantier ännu ej kunnat framskaffas.

§ 85.
Protokollsjustering:
Föredrogs protokoll nr 8 av den 14/9/59 och godkändes i befintligt skick.

§ 86.
Träff med sektionsstyrelserna:

För att träffa sektionsstyrelserna i mera otvunget sammanhang och bl.a. 
för att diskutera hur 65-årsjubiléet skall firas beslöts arrangera en sam
mankomst förslagsvis på Den Gyldene Freden den 14/10/59. Uppdrogs åt Norén 
planera det hela, innebärande även en kontakt med Tumba Johansson för efter
hörande av dennes intresse att svara för nöjesinslag i någon form.

§ 87.
Besök hos boxarna:

Beslöts att nästa ÖS-sammanträde, måndagen den 28/9/59, skall ersättas 
med ett studiebesök i boxningssektionens lokal, Pontonjärgatan 33.

(Vägledning: telefon till i § 80 omnämnde H. Wahlberg: 60 10 48)


